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JAARVERSLAG STADSDORP RIVIERENBUURT 2020 

  
 

Leeswijzer 
 
In dit Jaarverslag beschrijven we allereerst de activiteiten van de leden, van de activiteitengroepen, 
van de werkgroepen, van de Klankbordgroep en van de Kerngroep, in het afgelopen jaar. Daarvoor is 
input geleverd door contactpersonen en coördinatoren. 
Aan het eind van het verslag is een overzicht van de organisatie en het beheer van het Stadsdorp 
opgenomen, gevolgd door een korte evaluatie van het Jaarplan 2020. Tot slot worden de personen 
benoemd die in 2020 een actieve en/of een verantwoordelijke rol in het Stadsdorp hebben vervuld.  
 
2020 was zonder meer een bijzonder jaar. Vanwege de coronacrisis konden helaas weinig plannen 
worden gerealiseerd. In de Binnenbuurten, door verschillende activiteitengroepen en vanuit 
spontane initiatieven is er op kleine schaal toch nog wel allerlei ondernomen en zijn veel contacten 
onderhouden, maar grote bijeenkomsten waren niet mogelijk. In de kleinschalige ontmoetingen 
werd de verbindende waarde van het Stadsdorp dit jaar extra voelbaar.  

 
Activiteiten van leden, activiteitengroepen, Inloop, werkgroepen, 
Klankbordgroep en Kerngroep  
 

Activiteiten van leden  
Schatgraven: In 2020 is één groep door de coronabeperkingen gestopt met schrijven. De oudste 
schrijfgroep is zeer levenslustig door blijven schrijven, soms met live ontmoetingen op afstand en 
vaak via de e-mail.  
 

Binnenbuurten 
Binnenbuurten waren dit jaar extra belangrijk voor onderling contact en activiteit. In de meeste 
Binnenbuurten onderhielden de leden het jaar door contact met elkaar via telefoon, per e-mail, of 
via de geïnstalleerde groeps-apps, en in één Binnenbuurt werd een telefooncirkel opgezet. Er werd 
hier en daar samen koffie en thee gedronken, samen gegeten, gepicknickt of geborreld. Door het 
mooie weer kon dat lang buiten: in achtertuinen, volkstuinen of in het park. Afhankelijk van de 
wisselende corona maatregelen in grotere of kleinere groepjes. Maar toen dat buiten niet meer kon 
en de maatregelen werden aangescherpt vervielen deze activiteiten. Daarnaast werd door diverse 
Binnenbuurters samen gewandeld, eerst in kleine groepjes en uiteindelijk 
in tweetallen. In één Binnenbuurt werd, toen dat nog kon, samen een 
tentoonstelling bezocht, in een andere gingen enkelen naar de film. 
Hier en daar werden boodschappen of klusjes voor elkaar gedaan, of bood 
men elkaar een helpende hand waar dat nodig was.  
 

Activiteitengroepen  
Wandelen: Twee van de drie bestaande wandelgroepen zijn lange tijd nog 
doorgegaan; zij hebben zich zo goed mogelijk aan de wisselende 
maatregelen aangepast. Uiteindelijk kon alleen nog maar in tweetallen 
worden gewandeld. De derde groep is (tijdelijk) helemaal gestopt. In de 
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loop van het jaar zijn er twee wandel-apps in het leven geroepen, waar wandelaars een oproep voor 
medewandelaars konden plaatsen.  
Jeu de boules: De Jeu de boulers zijn het hele jaar doorgegaan met spelen. Vanwege de corona 
maatregelen heeft de groep meerdere speelmomenten per week geïntroduceerd, zodat er per keer 
met minder mensen gespeeld werd. Enkele jonge buurtbewoners hebben zich spontaan aangesloten. 
Vanwege toenemende belangstelling voor het spel bij Stadsdorpers is er eind van de zomer een 
tweede groep gestart. Ook toen ontmoetingen buiten nog slechts met één persoon waren 
toegestaan gingen de spelers door: één speler zocht steeds één medespeler om samen te gaan 
boulen.  
In periodes dat de horeca gesloten was verviel ook de borrel na, waar in betere tijden ook niet 
spelers aanschoven.  

      
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tuin- en Balkonclub (Tuba): De TuBa club is in het begin van het jaar nog een keer bij elkaar geweest. 
Daarna zijn ontmoetingen en activiteiten opgeschort tot dat weer zonder risico op besmetting kan.  
Lorelei: Het koor is gestopt toen er vanwege de corona uitbraak niet meer in groepsverband 
gezongen mocht worden. Enkele koorleden zijn in plaats daarvan een periode jeu de boules gaan 
spelen.  
Zinderin: Deelnemers aan Zinderin vinden het fijn om wat diepgaander op diverse onderwerpen in te 
gaan. “Het zijn hartelijke ontmoetingen. We voelen ons betrokken en zijn vrouwen met een open 
hart en oor. De gesprekken geven ons veelal mooie frisse invalshoeken en energie. We verheugen 
ons op nieuwe gesprekken en wie weet inspireren we anderen.” 
Leesgroep: De leesgroep is met de uitbraak van het corona virus in maart voorlopig gestopt.  
Poëzieleesgroep: De poëzieleesgroep ging begin 2020 weer enthousiast van start met haar 
maandelijkse bijeenkomsten. Door de lockdown in maart was de vaste locatie (Rijn58) tijdelijk  
gesloten. Daarna lukte het om toch nog enkele keren bijeen te komen met het toegestane maximum 
van vier deelnemers. In goed overleg met Dynamo zorgden verplichte mondkapjes en 
ontsmettingsmiddelen voor ieders veiligheid. Aan het eind van het jaar was ook dat niet meer 
mogelijk.  
 

Inloop  
Door de invasie van het coronavirus konden in 2020 slechts twee inloopbijeenkomsten worden 
gehouden: in januari de traditionele nieuwjaarsborrel en in februari een ‘gewone’ Inloop. Voor de 
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organisatie van de Inloop stonden negen teamleden in de startblokken. Allen hielpen met grote inzet 
mee om de nieuwjaarsborrel voor zo’n 50 bezoekers in goede banen te leiden. 
Achter de schermen hielden de coördinatoren contact met Stichting De Sociale Maatschap voor 
gebruik van de Berlage. Door de coronaregels werd het verlengen van de overeenkomst met deze 
stichting ingewikkelder. Na overleg tussen betrokken partijen - de Sociale Maatschap, coördinatoren 
Inloop en de Kerngroep - is verlenging van het contract vanaf september 2020 weer voor een jaar 
veiliggesteld.  
Voorts zijn de coördinatoren betrokken geweest bij gesprekken rond eventueel gebruik van het 
gebouw van de Speeltuinvereniging aan de Gaaspstraat als alternatief voor de Berlage (zie ook 
verslag werkgroep Locaties). Na een eerste bezichtiging waren zij positief over de mogelijkheden van 
de locatie. Vervolgens hebben de coördinatoren het inloopteam in een bijeenkomst geïnformeerd 
over deze ontwikkelingen. Desgevraagd spraken de teamleden zich unaniem uit voor het aanhouden 
van de Berlage voor de Inloop. De coördinatoren hebben op grond hiervan aan de Kerngroep advies 
uitgebracht om de Inloop voorlopig in De Berlage te blijven organiseren. 
 

Werkgroepen  
• Werkgroep Zorg & Wonen: De werkgroep heeft gezorgd op de hoogte te blijven van de toegang 

tot zorg en ondersteuning en van belangrijke vraagstukken rond wonen. De verkregen informatie 
is gedeeld met leden via de website (het Prikbord), de Nieuwsbrief en op individueel niveau via e-
mail of telefoon. Ongeveer tien leden zijn op weg geholpen met vragen. Waar leden buiten beeld 
raakten door corona is door de werkgroep nagegaan of zij voldoende hulp hadden en waar nodig 
is een bruggetje geslagen naar hulptroepen. 
Mede op verzoek van de werkgroep zijn er nu cijfers over de woonproblemen van ouderen in 
Zuid en andere stadsdelen. Dit is belangrijk omdat er blijvend aandacht nodig is voor de oplossing 
van deze problemen. De werkgroep blijft aandacht houden voor aanpasbaar bouwen: de 
tussentrede als voorziening en andere oplossingen. Samen met de Stadsdorpen Zuid en De Pijp 
blijft de werkgroep in gesprek over een voorrangsregeling voor ouderen in de nieuwbouw van de 
Kop Zuidas en woonzorg-voorzieningen in de buurt (d’ Oude Raai en project Zuidoever).  
De werkgroep is lid van de Kenniskring Zorg&Wonen van de Amsterdamse Stadsdorpen. Op 
verzoek van Cliëntenbelang heeft de Kenniskring ook in 2020 meegedacht met de afdeling Zorg 
van de gemeente Amsterdam, over de toegang tot zorg en ondersteuning. De zorg via de 
gemeente gaat per 1 april 2021 veranderen.  

• Werkgroep Binnenbuurt: Er konden dit jaar geen bijeenkomsten worden georganiseerd voor de 
coördinatoren van de Binnenbuurten. Wel is samen met hen een gezamenlijk overzicht opgesteld 
met tips voor mogelijke activiteiten in de buurt – voor wanneer dat weer kan. Dat wordt steeds 
geactualiseerd en is op de website te raadplegen. 
De werkgroep heeft eind van het jaar een ‘Kerstspecial’ naar alle Binnenbuurt-coördinatoren 
verstuurd. Hierin stond een samenvatting van wat in 2020 niet-, maar vooral ook wél kon worden 
opgepakt, werd een hart onder de riem gestoken, en een oproep gedaan om vooral het contact 
tussen de deelnemers te blijven stimuleren en onderling de vinger aan de pols te houden.     
Het is ook dit jaar niet gelukt om voor Rijn West twee coördinatoren te vinden. 

• Werkgroep Locaties: Het doel van de werkgroep Locaties is het vinden van een onderkomen 
voor de leden van ons Stadsdorp voor de maandelijks Inloop, themamiddagen, ALV, (kleinere) 
activiteiten en vergaderingen. De accommodatie dient te voldoen aan een aantal voorwaarden, 
zoals bereikbaarheid, toegankelijkheid, noodzakelijke voorzieningen, en deze moet betaalbaar 
zijn.  
Van de vele locaties die de werkgroep bezocht, springt het gebouw van de Speeltuinvereniging 
aan de Gaaspstraat eruit. Daarom heeft ze contact gelegd met het bestuur van deze vereniging 
om de mogelijkheden van gebruik van hun ruimte(n) te bespreken. Dat mondde uit in een 
conceptovereenkomst waarin de gebruiksmogelijkheden, de kosten en de voorwaarden zijn 
benoemd. Vervolgens zijn ook de coördinatoren van de Inloop en de Kerngroep bij het overleg 



4 
 

betrokken. Het accent lag vooral op de mogelijkheden voor de Inloop. Om deze reden hebben de 
coördinatoren van de Inloop ook het oordeel van het inloopteam gevraagd (zie verslag Inloop).  
De werkgroep heeft aan de Kerngroep advies uitgebracht, uitgaande van de positieve indruk die 
zij van de Speeltuinvereniging heeft gekregen, en de kansen die de locatie biedt. 

• Werkgroep Concerten&Lezingen: In de nieuwsbrief van februari 2020 ‘klonk’ Fred Dubiez zijn 
lezing uit december 2019 over jazz nog na. In februari enthousiasmeerde Hélène Sterkman-
Nypels ons tijdens de Inloop: een verhaal in beeld en woord over een boek dat zij eigenhandig 
maakte naar aanleiding van waarnemingen op haar balkon.  

Voor de rest bleef het bij de plannen voor korte lezingen tijdens de 
Inloop, zoals de presentatie met klankontspanning van Olga Grütters, en 
van Dick de Jong over de website. Ook zou in december weer een concert 
worden georganiseerd. Na de toezegging van twee muzikanten is 
daarvoor begin 2020 al de Gabrielkerk in de Deurloostraat gereserveerd. 
Deze plannen konden echter niet doorgaan.  
Er waren nog meer voornemens: om via de Inloop en bij andere 
gelegenheden te peilen hoe de belangstelling is voor lezingen, zoals de 
decemberlezing van Fred. En welke onderwerpen deelnemers 
aanspreken.  
En het plan te onderzoeken of het zinvol is om een afzonderlijke 
werkgroep Concerten&Lezingen te handhaven, of dat het praktischer is 
om deze samen te voegen met voorbereiders van themabijeenkomsten in 

een nieuwe werkgroep met een nieuwe naam. 
Plannen die allemaal in de steigers moesten blijven staan. 

• Werkgroep Generaties: In 2020 waren er geen bijeenkomsten van de werkgroep als geheel. De 
drie leden informeerden elkaar individueel over generatie-verbindende ervaringen in de eigen 
buurt. Ervaringen gebaseerd op spontane initiatieven. Zo boden in het begin van corona jongere 
buurtbewoners in het gebied rond Uiterwaardenstraat/Eemsstraat/Vechtstraat via een huis-aan-
huis brief hulp aan ouderen en andere buurtbewoners. In diezelfde buurt werden ook acties 
opgezet van ouderen om samen met jongeren de straten schoon te houden. 

• Webredactie: De website is zo goed mogelijk actueel gehouden, passend bij de wisselende 
corona regels. Daarover is altijd contact tussen de Kerngroep en de webredactie. Op het Prikbord 
hebben zoveel mogelijk onderwerpen gestaan die wel door konden gaan, online toegankelijk 
waren, of actueel en informatief van aard waren. Op de achtergrond wordt de webredacteur zo 
nodig ondersteund door een externe webmaster, die ook het technische onderhoud van de site 
verzorgt. 
 

Kascommissie  
De kascommissie heeft de in- en uitgaande financiën gecontroleerd en in orde bevonden. Het 
akkoord van de leden is nog niet verkregen, omdat er fysiek geen ALV kon worden georganiseerd (zie 
verder onder Organisatie en beheer). Vanwege de bijzondere situatie heeft de kascommissie 
toegezegd haar rol nog een jaar langer te willen vervullen. 
 

Klankbordgroep 
De Klankbordgroep is in 2020 niet bijeen gekomen. Lopende het herbezinningstraject van de 
Kerngroep zou het overleg met de leden van de Klankbordgroep weer worden opgepakt. Vanwege de 
corona uitbraak konden overleggen niet meer doorgaan (zie verder verslag Kerngroep).  
 

Kerngroep 
• De Kerngroep bereidde de Algemene Ledenvergadering en – samen met enkele leden - een 

themabijeenkomst voor (dd 28 maart). Caspar Janssen zou een presentatie geven over 
milieubewust (balkon)tuinieren en de wisselwerking tussen flora en fauna, met de titel: ‘Hoe 
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vergroot je de biodiversiteit op je balkon, je dak of in je tuin?’ Kort voor de geplande datum werd 
de eerste lockdown vanwege de uitbraak van het coronavirus van kracht, waardoor beide 
onderdelen geen doorgang konden vinden. In december zijn een aantal onderwerpen van de ALV 
agenda digitaal aan de leden voorgelegd (zie verder onder Organisatie en beheer).  

• Eind maart beëindigde Andrea Balk haar werkzaamheden in de Kerngroep. Haar bestuurstaken 
werden over de beide overgebleven Kerngroep-leden verdeeld.  
Tijdens de geplande bijeenkomst op 28 maart zou aan het afscheid van Andrea aandacht besteed 
worden. Vanwege noodzakelijk afgelasten van die bijeenkomst, heeft dit niet plaatsgevonden. 
Hopelijk is hier in 2021 alsnog gelegenheid voor. Andrea is zich wel blijven inzetten in twee 
werkgroepen. 

• De Kerngroep is het jaar gestart met voortzetting van het herbezinningstraject over de 
doelstelling, de structuur en de werkwijze binnen het Stadsdorp, waarmee eind 2019 begonnen 
was. Dit traject wordt ondersteund door Gilde Amsterdam. Vanaf medio maart heeft dit 
stilgelegen, omdat samenkomsten niet meer verantwoord werden gevonden, en later ook niet 
meer toegestaan waren. De Kerngroep vond (vindt) het onderwerp te belangrijk om overleg 
hierover digitaal te voeren.  

• Ook dit jaar werd om de maand een Nieuwsbrief uitgebracht, met regelmatig input van leden. 
Via dit medium is iedereen zo goed mogelijk op de hoogte gehouden van ontwikkelingen in en 
rondom het Stadsdorp, en werd veel informatie over de actualiteit geboden.  

• Samen met een aantal leden heeft de Kerngroep in de zomermaanden, in het kader van ‘Zomer 
in Zuid’, vijf activiteiten aangeboden, voor Stadsdorpers en andere buurtbewoners. Daarvoor 
werd een aankondiging geplaatst in de speciaal hiervoor uitgebrachte ZomerinZuid-krant. Er 
werden beginners lessen Jeu de Boules en bridge verzorgd, een rondleiding door de Artsenijhof 
in het Beatrixpark georganiseerd, en een presentatie klankontspanning gegeven. Door de 
activiteitengroep Zinderin werden kleinschalige gesprekswandelingen aangeboden.  

• De Kerngroep was betrokken bij zowel het overleg over het contract voor gebruik van De 
Berlage, als over de optie van het gebruik van het Speeltuingebouw aan de Gaaspstraat. Alles 
overwegende heeft de Kerngroep besloten voorlopig de Berlage als inlooplocatie te handhaven. 
Omdat de mogelijkheden voor andere activiteiten dan de Inloop in het Speeltuingebouw toch 
beperkt bleken te zijn, zijn daarnaast de contacten met de RAI, De Berlage en Rijn 58 
gecontinueerd. Het vinden van een locatie waar allerlei bijeenkomsten en activiteiten - op door 
ons gewenste tijden - een plek kunnen vinden, en dat we als ons ‘thuis’ zouden kunnen 
beschouwen, blijkt lastig te vinden in de Rivierenbuurt. 
Met het oog op de toekomst heeft de Kerngroep ondertussen het contact met de 
Speeltuinvereniging wel onderhouden en zal dat blijven doen. Deze staat open voor hernieuwd 
overleg indien ontwikkelingen in het Stadsdorp daartoe aanleiding geven.  

• In samenwerking met de coördinatoren van de Inloop heeft de Kerngroep het contract met De 
Berlage - waar vooralsnog de maandelijkse Inloop wordt georganiseerd - weer voor een jaar 
verlengd. Ook werd net als het jaar daarvoor vastgelegd dat de Kerngroep, afgewisseld met Rijn 
58, weer gebruik van vergaderruimte kon maken. Daar is alleen in het begin van 2020 gebruik 
van gemaakt. 

• De Kerngroep heeft ook de overeenkomst met Rijn 58 voortgezet, voor gebruik van de 
vergaderkamer voor de maandelijkse bijeenkomsten van de poëzieleesgroep en (afgewisseld met 
De Berlage) de overleggen van de Kerngroep.  

• De contacten met de RAI over het mogelijke gebruik van het personeelsrestaurant voor ALV en 
themamiddagen zijn onderhouden. Hiervan is dit jaar geen gebruik gemaakt. Gebruik is tot op 
heden kosteloos. 

• Nieuwe leden werden, net zoals in voorgaande jaren, actief benaderd door een van de Kerngroep 
leden voor een kennismakingsgesprek en indien gewenst begeleid naar een activiteiten- en/of 
werkgroep en/of hun Binnenbuurt. Verschillende nieuwe deelnemers hebben van dit aanbod 
gebruik gemaakt, anderen stelden dit liever uit in verband met het besmettingsrisico.   
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• Behalve in de ZomerinZuid-krant heeft de Kerngroep ook tekst aangeleverd voor de  
WinterinZuid-krant, verschenen in oktober. En zoals elk jaar is ook weer een vermelding van het 
Stadsdorp in de wijkgids ‘Rivierenbuurt van A tot Z’ verzorgd.  

• Leden van de Kerngroep hebben deelgenomen aan de enige netwerkbijeenkomst van 
Stadsdorpen Amsterdam die dit jaar kon worden georganiseerd; deze werd online gehouden. In 
de bijeenkomst werden de resultaten gepresenteerd van een begin 2020 gehouden schriftelijke 
enquête onder alle Amsterdamse Stadsdorpen. Het geeft inzicht in overeenkomsten en 
verschillen tussen de Stadsdorpen en de behoefte en mogelijkheden tot uitwisseling en 
samenwerking.  

• Kerngroep leden hebben dit jaar geen netwerkbijeenkomsten van het NGPN bezocht (netwerk 
van gepensioneerde professionals in Amsterdam). Voor zover deze werden georganiseerd 
gebeurde dit digitaal. De onderwerpen sloten onvoldoende bij het Stadsdorp aan.  

 
Organisatie en beheer 
 

• De Kerngroep bestond tot en met maart 2020 uit drie personen. Per eind maart heeft Andrea 
Balk haar taak als Kerngroeplid neergelegd. Vanaf dat moment waren er nog maar twee 
Kerngroepleden actief. Door het wegvallen van allerlei activiteiten en bijeenkomsten in dit 
crisisjaar was de situatie niet al te nijpend. Zodra we weer meer kunnen organiseren moet het 
(bestuurs)werk echter over meer mensen verdeeld kunnen worden. Het herbezinningstraject is 
er onder andere op gericht om de Kerngroep te versterken en/of te ontlasten.  

• De ALV heeft live niet plaats kunnen vinden. In december zijn Notulen ALV 2019, Jaarverslag 
2019, Jaarplan 2020, samenstelling kascommissie 2021, en wijzigingen in activiteiten- en 
werkgroepen per e-mail aan de leden voorgelegd. Daarop zijn geen negatieve reacties 
ontvangen, waarmee deze onderwerpen dus zijn vastgesteld. Het financieel Jaarverslag 2019 zal 
samen met het financieel Jaarverslag 2020 op de komende ALV (2021) ter sprake worden 
gebracht. 
Om die reden heeft de Kerngroep de leden van de kascommissie gevraagd of zij bereid waren 
hun rol nog een jaar voort te zetten. Daarop hebben de commissieleden positief gereageerd. In 
de online ledenraadpleging hebben de leden hiertegen geen bezwaar aangetekend. Daarmee is 
de kascommissie herkozen. 

• Om het algemene e-mail adres te ontlasten heeft de Kerngroep met behulp van de webmaster 
twee nieuwe e-mailadressen in werking gesteld: prikbord@stadsdorprivierenbuurt.nl en 
zorgenwonen@stadsdorprivierenbuurt.nl. Dit hebben we in de Nieuwsbrief vermeld. 

• Leden hebben tweemaal per e-mail een verzoek gekregen om hun jaarlijkse bijdrage over te 
maken. Daarnaast heeft er regulier een betalingsverzoek in de Nieuwsbrief gestaan. 

• De ledenlijst is bijgehouden, evenals de administratie zoals de mailwisselingen van ons e-
mailadres. 

• Het totaal aantal leden is dit jaar iets toegenomen. Ondanks alle beperkingen om samen dingen 
te ondernemen zijn er toch 12 nieuwe aanmeldingen binnengekomen. 10 leden hebben zich 
uitgeschreven. Daarvan is bekend dat 3 leden zich uitschreven vanwege een verhuizing, 2 
personen omdat ze toch te ver weg woonden (buiten Rivierenbuurt) en dat 1  persoon zich 
vanwege ziekte heeft teruggetrokken. Eind 2020 telde het Stadsdorp 240 leden; het aantal leden 
eind 2019 was 238.  

 
Evaluatie Jaarplan 2020 
 
De voorgenomen activiteiten uit het Jaarplan 2020 konden maar in zeer beperkte mate worden 
uitgevoerd: 
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• Dat veel plannen niet konden worden uitgevoerd geldt voor de Kerngroep, de Inloop en de 
meeste werkgroepen. Zo konden o.a. ALV, themabijeenkomsten, Inloop en decemberconcert 
niet doorgaan.  

• Binnenbuurt Rijn West draait nog niet, mede door het uitblijven van enthousiasme voor het 
coördinatorschap.   

• De tweemaandelijkse Nieuwsbrieven zijn wel verschenen. Eind 2020 ontvangen vier 
Stadsdorpers de papieren versie in hun brievenbus. Dit verloopt via de desbetreffende 
Binnenbuurt. 

• De werkgroep Locaties heeft wel stappen kunnen zetten, die hebben geleid tot een mogelijke 
optie voor het gebruik van het pand van de Speeltuinvereniging aan de Gaaspstraat. 

• Daarnaast zijn de contracten/overeenkomsten voor het ruimtegebruik in De Berlage en Rijn 58 
weer een jaar verlengd. Dit keer voor de Berlage vanwege corona van sept. 2020 tot sept. 2021. 

• Het percentage betalende leden is gedaald van iets meer dan 60% in 2019 naar iets meer dan 
55% in 2020.  

• De archivering is op orde, zowel digitaal als fysiek. 

 
Wie doet wat? Stand van zaken per 31-12-2020 
 
❖ Inloop: Carin Giesen en Annemiek de Witte (coördinatie), Herman Melkman, Erik Mansson, Carla 

de Graaf, Lia Veen, Marja Overdick en Elly Mönnichmann. Carin heeft haar coördinatorschap na 
jarenlange inzet per 31 december beëindigd. Sinds december is Annemieke Taal als tweede 
coördinator het team komen versterken. Ook Channa Peres heeft aan het eind van het jaar het 
team verlaten. 

❖ Werkgroepen: 

• Zorg & Wonen: Marjan Stomph en Maaike Rol coördinatie overkoepelend. De 
ondersteuningsgroep bestond uit Joke Boegheim, Herman Melkman en Margriet Thomson.  

• Binnenbuurt: Andrea Balk en Annette Schutte coördinatie overkoepelend.  
Coördinatie Binnenbuurt (Bb) Veluwe: Carla de Graaff en Herman Melkman; Bb Wielingen: 
Maaike Rol en Anneke Douw; Bb Rijn Oost: Annemiek de Witte en Jacqueline Koole; Bb IJsel: 
Marjan Samwel en Dick de Jong; Bb Schelde-Oost: Alice Schippers en Patty Italiaander; Bb 
Schelde-West: Ymkje Swart; Bb Rijn-West: vacatures. 

• Concerten&Lezingen: Carin Giesen en Marjan Stomph. 

• Webredactie: Dick de Jong en Gepke Andringa (agenda). 

• Locaties: Andrea Balk en Jacqueline Koole. 

• Kascommissie: Marijn ten Holt en Marianne Osnabrug. 

• Generaties: Carin Giesen, Brigitta Huigsloot en Annette Schutte.  
❖ Klankbordgroep: Gepke Andringa, Herman Melkman, Marianne Osnabrug, Maaike Rol en Ymkje 

Swart. 
❖ Kerngroep: Carolien van den Handel (voorzitter) en Guuske Kotte (secretaris/penningmeester).  
 
 
Opgesteld maart 2021 
 
De Kerngroep van Stadsdorp Rivierenbuurt 
Carolien van den Handel en Guuske Kotte  


